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Verslag vergadering ASD donderdag 11 februari 2021   
 

Vergaderruimte: beeldvergadering via Zoom 
 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 
Notulen:  Evelien Moors 
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Mka:  Kim Veltman 
Gasten:  Willem Hagen en Joop Vuijk 
      
1. Welkom voorzitter 

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder de 
gasten die aanschuiven voor agendapunt 6. 

 
2. Vaststellen agenda 

- Agendapunt 6 wordt vanwege de aanwezigheid van de gasten direct na de vaststelling van de 
agenda behandeld. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.  

 
6.         Raadsbrief inzake Jaarverslag 2019 van MEE over onafhankelijke cliëntondersteuning       

- Willem Hagen van MEE Amstel en Zaan geeft een toelichting over de organisatie en het 
jaarverslag. De core business is cliëntondersteuning. In 2019 zijn 43 trajecten gedraaid. In 
2020 gaat het om 50 trajecten. Meer ouderen weten MEE te vinden, maar er zijn nog 
stappen te maken in naamsbekendheid, ook landelijk gezien. MEE merkt dat als er een 
knelpunt is, personen het eerst binnen het eigen netwerk proberen op te lossen. Dit gebeurt 
bijvoorbeeld ook vaak bij ouderen. Een ontwikkelpunt voor MEE is het contact met de 
Vrijwillige ouderenadviseurs (VOA) structureler maken.  

- Willem vertelt verder dat conform het contract met de gemeente aan een traject niet meer 
dan 15 uur kan worden besteed. Daar wordt over gesproken, aangezien het vaak 
ingewikkelde casussen zijn. MEE doet aan duurzame ondersteuning, ‘steun en leun’. Cliënten 
worden daarbij niet direct losgelaten. In 2019 en 2020 is een toename in het aantal uur voor 
steun en leun te zien door overbruggingszorg. Ook kan door iedereen gebruik worden 
gemaakt van sociaaljuridische zorgverlening. Kortdurende vragen worden niet geregistreerd 
en worden kosteloos door MEE behandeld. Ook contacteert MEE oud-cliënten om te 
informeren hoe het gaat. Dit wordt ook niet geregistreerd.  

- Op de vraag hoe personen bij MEE terecht komen, antwoordt Willem dat het grootste deel 
zichzelf aanmeldt. Het kan echter ook bijvoorbeeld via de gemeente. Verder wordt er 
geadverteerd. Mond-tot-mondreclame werkt echter het beste.  

- Ten aanzien van kinderen geeft Willem desgevraagd aan dat bij een kind met een beperking 
er een lotgenotengesprek is voor broertjes en zusjes. Verder noemt hij dat er in het 
algemeen trainingen worden gegeven. Recentelijk is er een basistraining voor niet-zichtbare 
beperkingen gegeven in Amstelveen.  

- Op de vraag of het huidige contract nog voldoet, antwoordt Willem dat binnen een half jaar 
na het binnenhalen van de aanbesteding, het budget niet bleek te voldoen. Dit vormde 
echter geen probleem bij de gemeente. De 15 uur per traject is wel een aandachtspunt.  

- Over het extra budget dat wordt vrijgemaakt voor cliëntondersteuning vanuit het ministerie 
van VWS, heeft Willem vanuit de gemeente nog niets gehoord. Er is nog niet gevraagd om 
een plan te maken voor het extra budget. MEE Nederland heeft wel nationaal meegedacht.  
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- Wat betreft onderling contact geeft Willem desgevraagd aan dat er contact is met andere 
zorgaanbieders over de Wlz. Over de Wmo wordt gesproken met andere MEE-afdelingen. Er 
wordt ook gezamenlijk casuïstiek besproken. Daarnaast is er contact met Participe. 

- Joop Vuijk deelt zijn ervaringen als VOA. De VOA’s zijn voortgekomen uit de Ouderenbonden 
en hebben dan ook een smallere doelgroep dan MEE. Daarbij zijn de te behandelen vragen 
eenvoudiger.  

- Willem concludeert uit het gesprek dat hij zal kijken naar een nauwere verbinding met de 
VOA’s. Verder geeft hij desgevraagd aan dat de ASD zou kunnen helpen met de 
naamsbekendheid.  

- De voorzitter dankt de gasten voor hun aanwezigheid en geeft aan dat het DB en de 
werkgroep Wmo zich verder zal verdiepen in de cliëntondersteuning voor een eventueel 
advies aan het College.  
 

3. Terugblik op de eerste bijeenkomst van de Taskforce wonen en zorg op 26 januari 2021 
- Erwin en Dick waren namens de ASD aanwezig bij de bijeenkomst en geven een korte 

terugblik. De bijeenkomst werd door Peter Boers vanuit de gemeente voorgezeten. Het 
voorzitterschap zal de volgende keer worden overgenomen door twee personen van andere 
organisaties. Er waren veel partijen aanwezig die de ASD complimenteerden voor het sturen 
van het initiatiefadvies. Tijdens de bijeenkomst zijn de verwachtingen en de gewenste 
resultaten besproken. Idee is om uit te gaan van een aantal pijlers binnen zorg en welzijn. 
Aandachtspunten zijn onder meer zorg, wonen, de doelgroep en de termijn. De nota Kracht 
van Aalsmeer zal worden gebruikt als bron. Er zal niet te veel gebruik worden gemaakt van 
oudere stukken. Er is nog geen einddatum van de taskforce vastgesteld. Het zal wellicht 
enkele maanden duren met als eindresultaat een behapbaar stuk.  
   

4.  Belangrijkste ingekomen en uitgaande stukken vanaf 17 december 2020 
- De raad neemt kennis van de ingekomen post. Er was deze maand geen uitgaande post.  
- De voorzitter licht nog de reactie van de gemeente toe op de evaluatievragen van de ASD 

over het minimabeleid. De gemeente heeft de vragen goed beantwoord en heeft de ASD 
bedankt voor de adviezen.  

- Ook wordt er kort stilgestaan bij de motie van afgelopen december, waarin het College wordt 
opgeroepen om te kijken naar een pauzeknop die schulden bevriest vanaf het stellen van de 
hulpvraag tot de start van het schuldhulpverleningstraject.  
 

5.         Mededelingen Dagelijks Bestuur 

- Het DB heeft via Microsoft Teams gesproken met wethouders Bart Kabout en Wilma Alink. 
De wethouders hebben aangegeven de werkrelatie als zeer goed te ervaren. Ook de 
ambtelijke organisatie ervaart een goede samenwerking. Ten aanzien van 
ervaringsdeskundigen vinden de wethouders het fijn dat er wordt opgehaald bij inwoners die 
ervaring hebben met de gemeentelijke voorzieningen. Daarnaast is er de wens vanuit de 
wethouders om af en toe benen-op-tafel-sessies te organiseren om onderwerpen ook aan de 
voorkant te bespreken. Waarschijnlijk zal de werkgroep Jeugd al op korte termijn voor een 
dergelijke sessie worden uitgenodigd. Verder is afgesproken dat er vanuit de gemeente een 
planning zal worden gestuurd met de stukken die nog worden voorgelegd aan de ASD. Tot 
slot zal er nader met de gemeente worden gesproken over de ASD-begroting.  

 

7.        Financieel jaarverslag ASD over het jaar 2020 
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- Wim licht als penningmeester het financieel jaarverslag toe. Vanwege corona waren er op 
een aantal posten minder kosten, zoals het huren van zalen. Ook is het afscheidsdiner dat dit 
jaar niet kon plaatsvinden, doorgeschoven als post. Ten aanzien van de 
vrijwilligersvergoeding is er een klein tekort, maar die wordt binnen de begroting 
opgevangen. Hier is, zoals hiervoor gemeld, aandacht voor gevraagd bij de wethouders.  

- Bart en Herman zullen de kascontrole uitvoeren.  
   

8.        Info uit de werkgroepen 
a. Werkgroep jeugd  

- De werkgroep heeft gesignaleerd dat het aanvraagformulier jeugdzorg complex is en een 
grote hoeveelheid vragen bevat. Idee is om hierover een gesprek te voeren. Ten aanzien van 
jongeren die psychisch worden belast door de coronacrisis, geeft de werkgroep aan het te 
willen bespreken met de wethouder tijdens de nog te plannen benen-op-tafel-sessie. Tijdens 
de volgende vergadering zal er worden teruggekoppeld en gekeken naar eventuele 
vervolgacties. Verder heeft de werkgroep gekeken naar de website 
www.zorgonlineaalsmeer.nl. Het valt op dat er aangaande jeugdhulp weinig vermeld staat. 
Tot slot heeft de werkgroep Veilig Thuis besproken. Er is momenteel een wachtlijst en er 
wordt van verwijzers gevraagd om een zaak te becijferen om zo de ernst te kunnen bepalen. 
Dit is echter een subjectieve werkwijze. Dit zal ook door de werkgroep onder de aandacht 
worden gebracht.  

 
- De raadsleden gaan verder in op de website www.zorgonlineaalsmeer.nl. Er worden meer 

zaken gemist. Zo is het huisartsenoverzicht niet compleet en heeft de agenda binnen de 
website maar 1 item. Ook zijn de filters niet goed ingesteld. De vormgeving van de website is 
verder wat statisch. 

- De raad besluit aan te kaarten dat de website nog eens goed moet worden doorgelopen. Ook 
moet de bekendheid worden vergroot.  

 
b. Werkgroep Wmo 

- De werkgroep heeft gesproken over de taskforce. Ook wordt er nog gekeken naar een thema 
waarover is geadviseerd, om te evalueren. Aandachtspunt is dat deze evaluatie niet moet 
overlappen met bijvoorbeeld de evaluaties van de GGD. Verder heeft de werkgroep de 
huidige vergadering voorbesproken.   

- De voorzitter noemt dat de GGD onderzoek zou doen naar respijtzorg. Daar heeft de ASD 
echter nog geen bevindingen over gehoord.  

 
                      c.  Werkgroep Participatie 

- De werkgroep heeft geen nieuwe zaken om te vermelden.  
         
9.        Verslag ASD 11 januari 2021 + actielijst 

- Het verslag wordt met twee tekstuele wijzigingen vastgesteld.  
- De actielijst wordt geactualiseerd.  

 
10.      Opslag bestanden ASD in Google Drive  

- Theo meldt dat de raadsleden via de ASD-website zullen kunnen inloggen. De werkgroepen 
hebben ieder een eigen map met een vergelijkbare indeling. Daarnaast is er een algemene 
map met daarin onder meer de vergaderstukken.  

http://www.zorgonlineaalsmeer.nl/
http://www.zorgonlineaalsmeer.nl/
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- De raadsleden zullen een instructie per mail ontvangen met daarbij inloggegevens. Theo 
hoort graag hoe de raadsleden de Google Drive ervaren.  

 
11.      Wat verder ter tafel komt 

- Er worden geen punten ingebracht door de raadsleden.  
 
11.      Volgende vergadering:  

- Maandag 8 maart 2021. 
             
12.      Sluiting  

- De voorzitter dankt iedereen voor de bijdragen en sluit de vergadering.  
 

Actielijst 
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2021 Dick 

      

20200609  Netwerk benaderen i.v.m. vacante zetel ASD 2021 Allen 

     

20201022  Bespreken inzet externe communicatie tijdens 
behandeling Participatievisie en tijdens training 

2021 Allen 

     

20201109  Mendel bezoeken wanneer dat met het oog op de 
coronamaatregelen weer mogelijk is 

2021 Delegatie 
ASD 

     

20201211  Kijken naar mogelijke acties ASD ten aanzien van de 
CAK en de inning van de eigen bijdrage Wmo  

Februari 2021 Werkgroep 
Werk en 
Inkomen 

     

20210211  Verder verdiepen in cliëntondersteuning voor een 
eventueel advies 

Februari 2021 Werkgroep 
Wmo/DB 

20210211  Kascontrole uitvoeren Februari 2021 Bart en 
Herman 

20210211  Bij benen-op-tafel-sessie spreken over jongeren met 
het oog op de coronacrisis, terugkoppelen bij 
volgende vergadering 

Maart 2021 Werkgroep 
Jeugd 

20210211  Aankaarten verbeterpunten website 
www.zorgonlineaalsmeer.nl 

Februari 2021 DB 

 
Komende vergaderingen 
 

Maandagavond 8 maart 2021 

Donderdagavond 8 april 2021 

http://www.zorgonlineaalsmeer.nl/
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Maandagavond 10 mei 2021 

Donderdagavond 10 juni 2021 

Maandagavond 5 juli 2021 

 
 
 


